# **2015** 年 **1** 月 **25** 日独立写作机经【马叔机经抢先版】 五星重点

### 1、\*\*\*\*\*

In times of an economic crisis, in which area should the government reduce its spending? 1. Education 2. Health Care 3.support for the unemployed.

在经济危机时期,在这方面政府应该减少支出? 1。教育 2。卫生保健 3.对失业人员的支持。

# 2、\*\*\*\*

Do you agree or disagree with the following statement? In the busy and crowded world today, we should not expect people to be polite to each other.

你同意还是不同意?在繁忙拥挤的世界,我们不应该期望人们彼此之间有礼貌。

#### 3、\*\*\*\*

Do you agree or disagree with the following statement? We should state our honest opinions even though other people may disagree with them.

你同意还是不同意?我们应该真诚的意见,即使其他人可能不同意它们。

# 4、★★★★★

Using clean energy to protect the environment, but the traditional energy sources such as coal and oil is less expensive.

虽然运用清洁能源能保护环境,但是传统资源如煤和石油更便宜

#### 5、\*\*\*\*\*

Society benefits more from works of great artists than from political leaders.

#### 6. \*\*\*\*

Do you agree or disagree with the following statement? Teachers were more appreciated and valued by the society in the past than they are now.

你同意还是不同意? 教师更多的赞赏和重视, 在过去的社会比现在要多很多。

#### 7、\*\*\*\*

Do you agree or disagree with the following statement? Workers would be much happier if they are doing different types of tasks during their workday than doing the same task.

你同意还是不同意?工人们将会非常高兴如果他们做不同类型的任务在他们的工作时间比完成同样的任务。

#### 8. \*\*\*\*\*

Do you agree or disagree with the following statement? In order to attract good students, a university should spend a lot of money funding social activities.

你同意还是不同意?为了吸引优秀的学生,大学要花很多钱资助社会活动。

#### 9、\*\*\*\*

Do you agree or disagree with the following statement? Teachers should be paid according to how well their students perform.

你是否同意以下声明?应该根据学生的表现来支付教师工资。

# 10、★★★★★

Do you agree or disagree with the following statement? The environmental issue is too complex to be handled by the individual. 你同意还是不同意? 环境问题太复杂不能由个人解决。

### 11、\*\*\*\*

Do you agree or disagree with the following statement? Parents should give school-age children money as a reward for getting a high grade in school.

你同意或不同意以下声明:孩子在学校的成绩很高时父母应该给他们的孩子钱。

### 12、\*\*\*\*

Do you agree or disagree with the following statement? It is more important for the government to spend money on improving Internet access than on public transportation.

你是否同意以下观点: 政府应在帮助人们使用网络上而不是在改善公众交通上 花钱。

# 13、\*\*\*\*

Do you agree or disagree with the following statement? Most business people are only motivated by the desire of money.

你同不同意以下声明:大多数生意人是出于对金钱的欲望。

# 14、★★★★★

Do you agree or disagree with the following statement? Professional athletes, such football and basketball players, do not deserve the high salaries that they are paid.

你同意或不同意以下声明:专业运动员有高工资,如足球或篮球运动员,他们应该有。

#### 15、\*\*\*\*\*

Do you agree or disagree with the following statement? It is better to take a secure job with a low pay than to take a job with a high pay but is easy to lose.

你更喜欢一种廉价但安全的工作或有高薪的工作,但很容易失去?

# 四星级重点

# 16、★★★★

Do you agree or disagree with the following statement? Playing sports teaches people more lessons about life.

你是否同意或不同意以下声明:运动可以教给人们一些生活经验。

# 17、★★★★

Do you agree or disagree with the following statement? Students should not take part-time jobs while they are studying in the university.

你同意还是不同意? 学生不应该在他们就读的大学做兼职工作。

# 18、★★★★

Do you agree or disagree with the following statement? The telephone has greater influence on people's lives than television has.

你是否同意以下声明: 电话对人民生活的影响比电视要大。

### 19、\*\*\*\*

Do you agree or disagree with the following statement? Technology designed to make our life simpler actually makes our life more complicated.

你同意或不同意这种说法? 技术使人们的生活更简单又使人们的生活更复杂。

# 20、★★★★

Many high school students are doing a lot of school work already. Some people believe that students should help their parents with household chores, since if s the best way to give them a sense of responsibility.

很多高中学生已经做了很多功课,一些热建议学生应该帮助父母做一些家务, 因为这是培养责任感最好的方法

### 21、★★★★

Some people say that students should study many lessons during a semester, but others say that it is better for students to just take three or four lessons. Which do you think is better?

有人说,学生应该在学习一个学期的许多经验教训,但也有人说它是学生只取 三或四的经验更好。你认为哪个更好?

# 22、\*\*\*\*

Do you agree or disagree with the following statement? It is much easier for people to achieve success without their family members' help now than in the past.

你同意还是不同意?它是人们更容易获得成功,没有家人的帮助现在比过去。

# 23、\*\*\*\*

Do you agree or disagree with the following statement? In order to succeed in doing a new job, the ability to adapt oneself to the new environment is more important than the excellent knowledge of this job.

你同意还是不同意?为了成功做一份新工作,适应新环境的能力比这项工作的优秀的知识更重要。

### 24、\*\*\*\*

Do you agree or disagree with the following statement? Competition between friends always has a negative effect on their friendship.

你同意还是不同意?朋友之间的竞争总是对他们的友谊产生负面影响。

# 25、\*\*\*\*

Do you agree or disagree with the following statement? The most important goal of education is to teach people how to educate themselves.

你同意或不同意以下声明?教育最重要的目标是教人如何教育自己。

# 26、★★★★

Do you agree or disagree with the following statement? It is as important for older people to study or learn new things as it is for younger people.

你是否同意或不同意以下声明? 老年人学习新的东西和年轻人一样重要。

### 27、\*\*\*\*

When choosing a place for living, which factor is the most important one for you? 1. Living in an area not expensive, 2. Living close to relatives 3. Living in an area with many shops and restaurants.

当选择一个适合居住的地方,哪些因素是最重要的吗? 1。生活在一个不是很贵, 2。住在附近的亲戚 3。生活中有许多商店和餐厅面积。

#### 28、\*\*\*\*

If your teacher says something incorrect in a class, what will you do? 1. Interrupt your teacher right away 2. Keep silent 3. Correct your teacher after class

如果你的老师说的东西在一个类不正确,你会做什么? 1。中断你的老师上课 2。保持沉默 3。纠正你的老师下课后

# 29、★★★★

Do you agree or disagree with the following statement? Parents should allow children to make mistakes and let them learn from their own mistakes.

你同意还是不同意?父母应该允许孩子犯错误,让他们从自己的错误中学习。

# 30、★★★★

Do you agree or disagree with the following statement: The car (automobile) has had a greater effect on society than the airplane.

你同意或不同意以下声明:汽车(汽车)已对社会比飞机更大的影响。